

# TANKER

» Noir / Black / 7449-1

## 240,9€

*Pour emporter votre matériel de piste, ou simplement vos affaires de vacances, rien de tel que le sac Tanker Furygan. Spacieux, robuste facile à organiser et à utiliser, voilà un bagage dont vous ne pourrez rapidement plus vous passer !*

*Furygan's Tanker bag is the perfect way to transport your race gear... or holiday wear! This sturdy, spacious bag makes it easy to keep your gear organized and ready to use. You'll wonder how you ever managed without it!*



## ERGONOMIE / ERGONOMICS

■ **Spacieux compartiment principal, divisible en deux sections, pour séparer vos affaires et y accéder de façon indépendante.**  
Spacious main compartment that you can divide in two separate compartments.

■ **Capacité : 133/166 litres.**  
Capacity: 133 litres and 166 with the gusset.

■ **Deux poches « voyage » pour accéder à vos documents ou garder vos affaires sous la main lors de vos déplacements.**  
Two travel pockets to access your documents to keep easily accessible your belongings when travelling.

■ **Dimensions (hors soufflet) : L40xW83xH40 (50 avec le soufflet) soit une capacité d'environ 133 litres et 166 avec le soufflet.**  
Dimensions in centimeters: L40xW83xH40 (50 with the additional gusset).

■ **Cinq poignées, dont une escamotable en aluminium.**  
Five handles, one of which, to pull the bag, is retractable and made from aluminium for lightness.

■ **Roulettes revêtues de caoutchouc pour un roulement silencieux et un meilleur confort.**  
Wheels with rubber to roll silently and for more comfort.

